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香港律師會於 2020年 12月 24日向黃馮律師行採取介入行動。 

 

理事會已聘任徐伯鳴 劉永強律師行為介入中介人。  

 
如客戶及有關人士對黃馮律師行有任何查詢，可聯絡徐伯鳴 劉永強律師行，聯絡資料如
下： 
 
  徐伯鳴 劉永強律師行 

  地址    ：   香港中環德輔道中 71號永安集團大廈 7樓 703-4室 

  聯絡人   ：   劉永強律師 

  電話    ：   2810 7822 

  圖文傳真  ：   2845 0504 

  電郵地址  ：   chuilau@clsol.com.hk 

 

如對申請減免逾期加蓋印花的罰款有任何查詢，請致電 2594 3162 聯絡印花稅署高級總監

（樓宇轉讓）高青青女士。 
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The Council of the Law Society of Hong Kong intervened in the practice of Messrs. WONG, FUNG 

& CO. (“the Intervened Firm”) on 24 December 2020.   

 

Messrs. Chui And Lau Solicitors have been appointed by the Council as the intervention agent. 

 

All enquiries from clients and other concerned parties relating to the Intervened Firm should be 

directed to: 

 

  Messrs. Chui And Lau Solicitors 
  Address:    Room 703-4, 7/F., Wing On House, 71 Des Voeux Road Central, Hong Kong 

  Contact Person:      Mr. Lau Wing Keung 

  Telephone:    2810 7822 

  Facsimile:     2845 0504 

  Email:     chuilau@clsol.com.hk 

 

For enquiries relating to remission of penalty for late stamping, please contact Miss Ko Ching-ching, 

Senior Superintendent of Stamp Office (Assignment) at telephone number 2594 3162. 
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